
  

 

Stanowisko Rady Miejskiej w Radomiu, przyjęte w  dniu  14.12.2020 

 

Mając na uwadze jak ważną i niezbędną inwestycją w latach 2021-2022 jest : „Przebudowa wiaduktu 

w ul. Żeromskiego nad torami PKP wraz ze schodami ruchomymi i infrastrukturą towarzyszącą” 

Radni Rady Miejskiej w Radomiu zwracają się do Marszałka Województwa Mazowieckiego Adama 

Struzika oraz wicemarszałka Rafała Rajkowskiego o przeznaczenie na wskazaną inwestycję dotacji, 

która pozwoli ją w pełni zrealizować. 

Dzięki staraniom parlamentarzystów Prawo i Sprawiedliwość udało się pozyskać na ten cel kwotę 

30 000 000 zł. Środki pochodzą z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,  jako Radni jesteśmy 

niezmiernie wdzięczni za tak dużą pomoc. Mimo tego, 30 mln nie pokrywa w pełni potrzeb 

finansowych na remont wiaduktu. 

Zarówno Marszałek Adam Struzik, jaki Wicemarszałek Rafał Rajkowski wielokrotnie deklarowali chęć 

pomocy naszemu miastu, chcemy wierzyć, że tym razem słowa znajdą potwierdzenie i zostaną 

urealnione w postaci zabezpieczenia i przekazania środków dla Radomia. 

Jednocześnie jako Radni Rady Miejskiej w Radomiu zobowiązujemy Prezydenta Radomia do 

przygotowania wniosku o wystąpienie o taką dotację. Bez względu czy wniosek będzie złożony w 

ramach prowadzonych naborów czy będzie miał formę prośby o przekazanie środków na wskazane 

zadanie prosimy o możliwie szybkie wystąpienie z takowym do Marszałka Adama Struzika. 

Ponadto Radni Rady Miejskiej w Radomiu zobowiązują Prezydenta Radomia do podjęcia wszelkich 

możliwych działań  zmierzających do zwiększenia dotacji do kwoty o jaką wnioskowało miasto                 

tj 75 mln złotych z budżetu Państwa. Nowo przebudowany wiadukt na ulicy Żeromskiego będzie pełni  

funkcję Centrum przesiadkowego  dla rządowej inwestycji jaką jest  lotnisko im. Bohaterów 

Radomskiego Czerwca 1976.  
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